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Inleiding 
 
Ter ondersteuning van het bestemmingsplan Grifthof is in 2014 een zogenaamde 
basisnatuurtoets opgesteld door de gemeente Apeldoorn. Het bestemmingsplan 
maakt het bovengronds halen van de Grift ter plekke mogelijk. Het betreft het 
gebied tussen Stationsstraat, Kanaalstraat en Beekstraat (zie afbeelding 1). 
De basisnatuurtoets was gebaseerd op gebiedskennis, gegevens uit databanken 
en twee veldbezoeken: een overdag  en een ’s avonds (voor vleermuizen).  
De conclusie was dat “in het te herstellen Grifttraject, dat grotendeels bestaat uit 
verharding en deels uit tuinen met een enkele schuur, geen vaste verblijfplaatsen 
van zwaarder beschermde soorten zijn aangetroffen. Een ontheffing in kader 
Flora- en faunawet hoeft daarom niet te worden aangevraagd.  Wel is gebleken 
dat enkele kleine struweelelementen van zeer groot belang zijn als 
dekking/rustplaats voor een grote populatie huismussen.” 
In 2018 blijkt nog steeds aan het bestemmingsplan gewerkt te worden. Vanwege 
de lange periode tussen uitvoer van de natuurtoets en gebruik van de resultaten 
is er behoefte aan een update. 
 
 
Status 
 
Onderhavig rapport dient gebruikt te worden naast de eerder uitgevoerde 
natuurtoets. Het betreft dus geen eigenstandig rapport, maar een aanvulling op 
het reeds voorliggende rapport. 



Afbeelding 1. Kaart van plangebied. 
 
 
 



Huidige situatie 
 
Teneinde in te schatten in hoeverre de huidige situatie af zou kunnen wijken van 
die in 2014 is op 29 mei 2018 ter plekke gekeken of er zich wijzigingen hebben 
voorgedaan in de fysieke toestand en is de Nationale Databank Flora en Fauna 
geraadpleegd voor recente waarnemingen. 
 
 
Resultaten 
 
Ter voorbereiding van de werkzaamheden is de schuur aan de Stationsstraat 
tussen nummer 143 en 145 reeds geamoveerd. Voor het overige is de situatie 
vrijwel hetzelfde als in 2014.  
In de NDFF blijken geen gegevens voorradig van na de datum van het vorige 
onderzoek (2014). Ter plekke bleken er nog steeds vrij veel huismussen 
aanwezig, inclusief de voor huismus belangrijke structuren. Nu de schuur weg is, 
zijn er ook geen vaste verblijfplaatsen van vleermuizen meer mogelijk die door 
het plan verstoord kunnen worden. Het is niet te verwachten dat er zich sinds 
2014 andere beschermde soorten gevestigd hebben binnen het plangebied. Het 
is dus legitiem om de resultaten van het rapport uit 2014 te gebruiken voor het 
bestemmingsplan. 
 
 
Conclusie 
 
Aanvullend onderzoek is niet nodig. Er is ook geen ontheffing/VvgB in het kader 
van de Wet Natuurbescherming nodig ter realisatie van de plannen. 
Compensatie van verloren gaande groenstructuren die nodig zijn voor het 
voortbestaan van de lokale populatie huismussen is nog steeds van belang.  


